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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

18. august 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 665

Er det korrekt, at ministeren har givet tilsagn til private investorer om, at de 

kan etablere et privat hospital, der skal udføre højt specialiseret urologi? I 

bekræftende fald bedes ministeren redegøre for sammenhængen til, at det er 

Sundhedsstyrelsen, der står for specialeplanlægning af de højt specialiserede 

behandlinger i Danmark. Ministeren bedes endvidere oplyse, hvorledes han 

vil sikre, at alle patienter i Danmark kan få tilbudt højt specialiseret urologisk 

behandling, hvis der internationalt kun findes omkring 5-6 eksperter, og 

såfremt de få danske eksperter er ansat på et privat hospital.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk

og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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